
Zápis z členské schůze
občanského sdružení

Slatinští stárci
ze dne 18. 3. 2022

Přítomní:
18 členů, 17 dle prezenční listiny + 1 online
Členská schůze se stala usnášení schopnou uplynutím 30 minut od stanovené
doby zahájení – přítomni všichni členové Rady sdružení.

Zapisovatelem byla zvolena Martina Melkesová.
Pro: 18, Proti: 0, Zdrželi se: 0
Přijato jednohlasně

Ověřovatelem zápisu byl zvolen Jan Železný.
Pro: 18, Proti: 0, Zdrželi se: 0
Přijato jednohlasně

Program:
1) Zápis nových členů
2) Zánik členství
3) Volba členů Rady
4) Plán na rok 2022
5) Diskuze - různé

1) Rada sdružení oznámila přijetí nových členů:
○ Jan Koukal
○ Josefína Slámová
○ David Koláček
○ Barbora Lisá
○ Martin Fencl
○ Eva Mazánková
○ Veronika Weinlichová
○ Martin Motal
○ Veronika Hromková
○ Ondřej Varaďa
○ Julie Motalová
○ Adria Kratochvíla
○ Jiří Kratochvíla

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželi se: 0
Přijato jednohlasně

2) Členská schůze rozhodla o zrušení členství:
○ Dostál Vojtěch
○ Šmajstrla Vojtěch
○ Sotolářová Romana
○ Dostál Radek
○ Máca Antonín
○ Mácová Helena

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželi se: 0
Přijato jednohlasně



3) Miloš Skoták, Adéla Hladíková a Jan Železný oznámili odstoupení z Rady spolku.

Jan Koukal podal návrh na změnu počtu členů rady spolku na pět.
Pro: 18, Proti: 0, Zdrželi se: 0
Přijato jednohlasně

Z přítomných byli navrženi tito noví členové do Rady spolku:
○ Barbora Lisá
○ Julie Motalová
○ Martin Motal
○ Ondřej Varaďa
○ Jan Koukal

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželi se: 0
Přijato jednohlasně

Předsedou se stal Jan Koukal, nar. 30. 3. 1991, bydl. Kroměřížská 3, 627 00 Brno a
místopředsedou Ondřej Varaďa, nar. 31. 12. 1994, bydl. Vlčnovská 16, 628 00 Brno

Pro: 5, Proti: 0, Zdrželi se: 0
Přijato jednohlasně

4) Plán nové Rady spolku na rok 2022:
○ s ohledem na změnu Rady spolku je hlavním cílem zachování dosavadní úrovně

fungování spolku a pořádaných akcí, zejména Tradičních slatinských hodů
○ znovuobnovení pořádaných akcí, které kvůli koronaviru byly zrušeny - posezení u

cimbálové muziky o Velikonocích (od r. 2023), účast na vánočních trzích ve Slatině

5) Diskuze na téma:
○ úprava stanov - možná změna na 2 leté funkční období Rady spolku ze současných 5

let, možné rozdělení a rozšíření členství na aktivní členství a čestné členství
○ pořádání workshopů o tradicích
○ proplácení zapůjčených bot pro stárky
○ postupného zakoupení nářadí do vlastnictví spolku potřebného k organizaci Tradičních

slatinských hodů a s tím spojené prostory pro uložení věcí ve vlastnictví spolku

Jan Koukal Martina Melkesová Jan Železný

předseda spolku zapisovatelka ověřovatel

V Brně dne 18. 3. 2022


